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BESLUITENLIJST Raadsvergadering gemeente Stadskanaal 27 mei 2019 
 
 
Aanwezig 
Voorzitter: mevrouw F.T. de Jonge. 
 
Raadsgriffier: de heer K. Willems. 
 
Raadsleden: de heren A.H. van Beek (ChristenUnie), H.T. Bieze (GBS), de dames K.G. Bieze-Norder (GBS), 

J.M. Ham (SP), de heer F. van der Heide (ChristenUnie), mevrouw G. van der Heide 
(ChristenUnie), de heer E.P. Hofstra (PvdA), mevrouw L. Huizing (VVD), de heren  
T. Klinkhamer (PvdA), J. Klopstra (VVD), N. Lesman (SP), mevrouw M. Luijken (SP), de heren 
A. Maarsingh (CDA), J. Mellies (Lokaal Betrokken), K. Pals (D66), K. Remmerts (CDA), de dames 
G. Schipper (PvdA), J.A. Schrör-de Lange (CDA), I.J. Sterenborg-Kooij (ChristenUnie), de heren 
A. Tamsma (ChristenUnie), M.H.L. Wiersema (CDA) en mevrouw A.I. Wubs-Kramer (CDA). 

 
Wethouders: de heren H.J. Hamster, G. Borgesius, mevrouw G. Brongers-Roffel. 
 
Secretaris: de heer G.J. van der Zanden. 
 
Afwezig 
Raadslid: de heer E. Idema (SP). 
 
Wethouder: mevrouw L. Veenstra. 
 

Algemeen 
 
1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.  
 
2. Mededelingen 

Wethouder Borgesius deelt mee dat Provinciale Staten vanavond unaniem positief besloten hebben over de 
spoorlijn. Mevrouw Sterenborg-Kooij attendeert op een TV-programma a.s. donderdag over hoe 
Stadskanaal tot bloei kwam in de jaren '50. 

 
3. Vaststellen agenda 

 
Voorstel : De ontwerpagenda vast te stellen. 
 
Besluit : Conform met de aantekening dat agendapunt 14, Vaststellen beleidsplan integrale 

schuldhulpverlening 2019-2022 in verband met ziekte van de portefeuillehouder, wordt 
doorgeschoven naar de raad van 24 juni.  

 
4. Insprekers 

De heer G. van den Berg (LC Energy) en de heer H. Rijks spreken in op agendapunt 13, Onstwedde, Alteveer  
en Mussel, Barkelazwet, Zonnepark Alteveer. 
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Informatief 
 
5. Vaststellen besluitenlijst 

 
Voorstel : De besluitenlijst van 15 april 2019 vast te stellen. 
 
Besluit :  Hetgeen besproken onder rondvraag staat in de besluitenlijst abusievelijk vermeld onder 

vragenuur. Bij het besluit van agendapunt 15, Ontheffing vereiste ingezetenschap staat VVD 
niet vermeld bij “voor”, er ontbreken 2 stemmen, 16 voor (i.p.v. 14). Overig conform.  

 
Naar aanleiding van: 
Rondvraag Klinkhamer over meldingen mogelijk seksueel misbruik bij Jehova getuigen heeft burgemeester  
De Jonge navraag gedaan bij centrum jeugd en gezin en daar is niets over bekend.  
 

6. Inlichtingen college 
 
Voorstel : De brieven onder de punten 6.2 en 6.3 te bespreken. 
 
Besluit : Er wordt kennis van genomen. 
 
 

7. Schriftelijke vragen 
De beantwoording schriftelijke vragen Vervoer windturbineonderdelen en Halvering jeugdzorg Het Poortje  
worden behandeld.  
De heer Klinkhamer verlaat de vergadering bij de behandeling van de beantwoording Halvering jeugdzorg  
Het Poortje. 

 
8. Lijst met ingekomen stukken 

De heer Klinkhamer voegt zich weer bij de vergadering.  
 
Voorstel : Vragen te stellen over klachten bewoners Iepenlaan (08.1) en bespreken en vragen stellen 

over dringend aandacht voor gevaarlijke verkeerssituatie (08.2).  
 
Besluit : Conform. Wat betreft de gevaarlijke verkeerssituatie op de Onstwedderweg ter hoogte van 

de kruising Boerendiep/Bevrijderslaan, zegt de wethouder toe conform de gebruikelijke 
werkwijze op korte termijn te bekijken of de genomen maatregelen toereikend zijn.  

 
9. Lijst met openstaande toezeggingen 

 
Voorstel : De lijst met openstaande toezeggingen vast te stellen. 
 
Besluit : Conform met de aantekening dat 137 wordt afgevoerd. 

 
10. Vragenuur 

Er wordt geen gebruikgemaakt van dit agendapunt. 
 
11. Interpellaties 

Er wordt geen gebruikgemaakt van dit agendapunt. 
 
12. Rondvraag 

 
Remmerts : Is het college bekend met de problematiek rondom de platanen aan de Hoofdstraat 

en kunt u in overleg met de ondernemers maatregelen treffen? 
Brongers : In de planning is reeds opgenomen dat de bomen de komende winter gesnoeid 

worden. De overlast heeft ook met de droogte te maken. Het heeft de aandacht.  
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Wubs : Is het college bereid om een bijdrage voor herstel van de Jatrie in overweging te 
nemen? 

Brongers : Het college heeft het ook uit de pers vernomen. De stichting heeft nog geen contact 
met het college opgenomen. Zo nodig komt de portefeuillehouder met een verzoek 
bij de raad. 

 
Pals : Heeft gelezen dat de firma Thalen in Staphorst failliet is verklaard. Voor Stadskanaal 

loopt nog een MER-procedure. In hoeverre heeft dat faillissement effect op de 
afvalverwerking in Stadskanaal? 

Borgesius : De MER-aanvraag moet inderdaad worden afgewikkeld door onze gemeente. Het 
voorstel wordt binnenkort in het college verwacht. Hier zal scherp naar gekeken 
worden, ook gezien de huidige ontwikkelingen.  

 
Pals : Wordt er gehandhaafd op het lozen van afvalwater door pleziervaartuigen? Wat kan 

de gemeente doen? Kun je ook zeggen als er geen installatie aan boord is, vaar je 
niet door onze kanalen? Hebben wij voldoende faciliteiten voor het lozen van  
afvalwater? 

Borgesius : Is op de hoogte. De moeilijkheid is dat je dergelijke boten nog geen vaarverbod kunt 
opleggen. Beboeten kan alleen bij op heterdaad betrappen. In Spoordok is een 
voorziening. 

 
Bieze : Naar aanleiding van het project schilders; wanneer wordt de rode loper nu weer eens 

rood geschilderd? 
Hamster : Een succesvol project waar al meerdere kandidaten zijn uitgestroomd. De binnenkant 

van de brug is afgelopen jaar geverfd. De buitenkant staat de komende tijd op het 
programma.  

 
Mellies : Wat is de stand van zaken van het kernteam toegankelijkheid?  
Hamster : Heeft inderdaad enige vertraging opgelopen. Staat in najaar op de agenda van de 

raad.  
 
Klopstra : Wat voor financiële consequenties zijn er voor de gemeente van het faillissement van 

de heer Thalen? Wat zijn de risico’s voor ons? 
Borgesius : Onze financiële vorderingen op A. Thalen zijn zeer beperkt en beperken zich tot een  

gemeentelijke belasting op de Wagenmaker over 2018 en 2019. Het is bekend dat 
Thalen recycling een andere DGA heeft. Het wordt uitermate kritisch gevolgd.  

 
 

Besluitvorming met debat 
 
13. Ontwerp verklaring van geen bedenkingen “Onstwedde, Alteveer en Mussel, Barkelazwet, Zonnepark 

Alteveer 
 

Voorstel : 1. Een ontwerp Verklaring van Geen Bedenkingen (VVGB) af te geven voor het project  

'Onstwedde, Alteveer en Mussel, Barkelazwet, Zonnepark Alteveer' met de 
bijbehorende bestanden met IMRO-code NL.IMRO.0037.OV1816-on01.  
2. Te bepalen dat dit besluit moet worden beschouwd als de definitieve verlening van 
de verklaring van geen bedenkingen indien er geen gebruik wordt gemaakt van de 
mogelijkheid een zienswijze in te dienen tegen de ontwerpverklaring als bedoeld onder 
beslispunt 1.  

 
Besluit : Beslispunt 1: aangenomen 17 voor (CDA, CU, SP, VVD, D66, LB ), 5 tegen (PvdA, GBS); 
  Beslispunt 2: laten vervallen wordt unaniem aangenomen; 
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  Nieuw beslispunt:  
  De commissie bedoeld in de Verordening van de commissie zienswijzen ontwerp  
  bestemmingsplannen op te dragen om de indieners van zienswijzen tegen de ontwerp  
  ‘Verklaring van Geen Bedenkingen’, in de gelegenheid te stellen een nadere toelichting op, of  
  onderbouwing van, hun zienswijze te geven.  
  Unaniem aangenomen. 

 
Ter vergadering is het besluit gewijzigd en luidt nu als volgt: 
Voorstel : 1. Een ontwerp Verklaring van Geen Bedenkingen (VVGB) af te geven voor het project 

'Onstwedde, Alteveer en Mussel, Barkelazwet, Zonnepark Alteveer' met de bijbehorende 
bestanden met IMRO-code NL.IMRO.0037.OV1816-on01.   

  2. De commissie bedoeld in de Verordening van de commissie zienswijzen ontwerp 
bestemmingsplannen op te dragen om de indieners van zienswijzen tegen de ontwerp 
‘Verklaring van Geen Bedenkingen’, in de gelegenheid te stellen een nadere toelichting op, of 
onderbouwing van, hun zienswijze te geven. 

 
14. Vaststellen beleidsplan integrale schuldhulpverlening 2019-2022 

 
Het voorstel wordt doorgeschoven naar de raad van 24 juni.  

 
15. 1e Begrotingswijziging 2019 en algemeen financieel kader 2020 en volgende jaren van Wedeka bedrijven 

 
Voorstel : 1. Kennis te nemen van de 1e begrotingswijziging 2019 en het Algemeen Financieel kader      

  2020 en volgende jaren van Wedeka Bedrijven; 
  2. Geen zienswijze in te dienen met betrekking tot de 1e begrotingswijziging 2019 van  
  Wedeka Bedrijven; 
  3. Kennis te nemen van de brief van het college aan Wedeka waarin het zijn ernstige zorg ten  
  aanzien van het Algemeen Financieel kader 2020 en volgende jaren kenbaar heeft gemaakt. 

  4. Akkoord te gaan met uitgaande brief aan Wedeka. 
 
Besluit : Unaniem aangenomen. 

 
16. Aanpassing exploitatie Schoolkade Musselkanaal  

 
Voorstel : 1. Kennis te nemen van de herverkaveling van de Blauwe Kamer in Alteveer.  
  2. De verkoopprijs van de bouwkavels aan de Schoolkade in Musselkanaal vast te stellen op € 

99.000,00 inclusief btw. 
 
Besluit : Unaniem aangenomen. 
 

17. Verklaring van geen bedenkingen 1e Barlageweg 13 
 
Voorstel : Dat er geen bedenkingen zijn tegen het verlenen van de gevraagde omgevingsvergunning 

voor het onderdeel gebruik in strijd met het bestemmingsplan, om zodoende het realiseren 
van de bouw van een schuur ten behoeve van het houden en opfokken van paarden mogelijk 
te maken. 

 
Besluit : Unaniem aangenomen. 

 
18. Zienswijze conceptbegroting 2020 SOZOG 

 
Voorstel : Geen zienswijze in te dienen op de conceptbegroting 2020 van het SOZOG. 
 
Besluit : Unaniem aangenomen.  

 



 

 5 

19. Aanwijzen accountant 
 
Voorstel : BDO Audit & Assurance B.V. voor de boekjaren 2019 tot en met 2022 aan te wijzen als 

accountant, belast met de controle van de jaarrekening, zoals bedoeld in artikel 213 van de 
Gemeentewet. 

 
Besluit : Unaniem aangenomen. 

 
20. Vaststellen Verordening rechtspositie raads- en commissieleden Stadskanaal 2019 

 
Voorstel : De Verordening rechtspositie raads- en commissieleden Stadskanaal 2019 vaststellen en het  

Reglement van Orde wijzigen. 
 
Besluit : Unaniem aangenomen. 

 
21. Jaarstukken 2018 en begroting 2020 publiek vervoer 

 
Voorstel : 1. Kennis te nemen van de Jaarstukken 2018 Samenwerkingsorganisatie Publiek Vervoer 

Groningen Drenthe;  
  2. Kennis te nemen van de ontwerp Meerjarenbegroting 2020-2023 Samenwerkingsor-

ganisatie Publiek Vervoer Groningen Drenthe;  
  3. Geen zienswijzen in te dienen op de ontwerp Meerjarenbegroting 2020-2023. 
 
Besluit : Unaniem aangenomen.  

 
22. Wijziging gemeenschappelijke regeling publiek vervoer 

 
Voorstel : Het college van burgemeester en wethouders toestemming te verlenen tot het wijziging van 

de Gemeenschappelijke Regeling bedrijfsvoeringsorganisatie Publiek Vervoer Groningen 
Drenthe overeenkomstig het bijgaande wijzigingsbesluit. 

 
Besluit : Unaniem aangenomen.  

 
 
Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering met dank voor ieders inbreng. 
 
 
Stadskanaal, d.d. 24 juni 2019 
 
 
 
de heer K. Willems mevrouw F.T. de Jonge 
raadsgriffier voorzitter 
 
 
 
 


